创意法教育学案
外研版高中英语选修六
MODULE 6  War and Peace
第三课时  Reading and Vocabulary
 D – Day +2
我的学习目标：
1、To grasp the main idea of the passage 
2、To learn to retell the details of the passage 
3、To have a master of the useful expressions in the passage 
我的学习过程
一、生活引入
1．每课一诵（10分）
  Retell the film review in Reading and Writing part    

2. 引入 (10分)
  What happened on the first day of the D- Day Landings? 

Can you guess what happened after the successful landing ?  
  How did the soldiers and ordinary people celebrate the success ?
二、基本功训练
1、知识点学习

(1) Read the passage and guess who is the writer ? (5分)
   A. a German soldier       B. a French villager 

   C. an American soldier     D. a British soldier 

 (2) How many parts can you divide the passage into and what is the main idea of each part ? (10分)
_______________________________________________________________
(3) Answer the question to get detailed information . (10分)
 1). What do you think the title of the passage means ?

 2).Why do you think the writer says ,”To our astonishment …”?

 3) How do you think the soldiers felt when they first saw the people in the main street ?

4) Who was with the writer before the rest of the company arrived ? 

5) How do you think the villagers felt when they saw the American soldiers?

2、知识点演练(10分)   .
 (课文浓缩填空)

 Two days after the D-Day the writer_____1___ a peaceful village in France. ___2_____Private Kowalski the writer entered the __3___ The two of them were warmly welcomed by some ____4_____He went into a ___5____to have his face ___6__and his hair cut. The soldiers and the French people __7___celebrate the victory. The writer gave-__8___ to women and they gave him __9___in return. For a brief moment , I felt that all the fear and danger had been __10__
 三、题型训练
(1)写出下列词组（10分）
 1.令某人惊讶的是 ______________ 2.围起来 ________________               
3作为回报 ________________     4.保持形状 _________________                
5.一瞬间______________           6. 摆放桌子_________________                     
7.发现人不知不觉的来到…外面_________________     
8.拿出来 ___________________                             
9.为…干杯____________________   10.意识到..__________________       (2) Translate the following sentences (6分)
  1). It was late afternoon, and the sun was setting on a perfect country scene of farm buildings, a main street, a few shops, a garage and a church.

  2). I was too ashamed to admit that I was too young to have a girlfriend 
  3) The barber had a magnificent moustache, which he used  wax to keep in shape .
(3) Choose the correct answer. (4分)
 1. A barbershop is the usual place ________.

  a. for women to have a haircut 

  b. for men to have a haircut or a shave 

  c. for people to buy things like soap ,perfume, tooth paste etc.

 2. They said “cheers !” and drank to liberation and to the French constitution in order to ___________.

  a. show they hoped the villagers would soon be free and in good health 

  b. celebrate freedom and return to power of the French government.

c. thank the villagers for the food and for their welcome

3.Some of the soldiers thought the wine was vinegar because ______.
   a. it’s traditional to spit it out 

   b. they didn’t taste wine before 

c. they had drank too much 

4.The soldier was ashamed to admit that he was too young to have a girl friend because _______

  a. he wanted a girlfriend ,but he wanted one 

  b. he hoped to find a French girlfriend 

  c. he didn’t want to talk about his girlfriend at home

四、学以致用(15分)
Discussion: 
Level one : What do you think the soldiers would have done if there had been enemies in the village?

Level two: What do you think the soldiers did next?  write them down .   
2、每课一测(10分)

听写本课重点单词、短语
答案和解析
一、生活引入 (20分)
Open

二、基本功训练
1、知识点学习
(1) Read the passage and guess who is the writer ? (5分)
  如果你选了A或D,说明你很聪明，能根据上下文判断出作者是一位战士，但还需注意细节如果你选了B，则说明你不但看出了作者的身份，而且故事与法国有关，很好。但还需锻炼推理判断的能力。如果你选了C，则恭喜你，是个考虑问题全面的孩子。
(2) How many parts can you divide the passage into and what is the main idea of each part ? (10分)
  3 parts

 Part 1:(paragraph 1-2): tell the background of the story   

 Part 2: (paragraph 3-4) what did the writer and his partner do in the village .  

 Part 3: (paragraph5-6) how did the soldiers and French villagers celebrate the victory
(3) Answer the question to get detailed information . (10分)
  1) Two days after the D-Day landings.
  2) Because they were very surprised by the sudden change in event  

  3) They felt frightened 

  4) the lieutenant

  5) they felt happy 

2、知识点演练 (10)
 1. found himself outside   2. Together with   3. village.  4. Frenchmen.
 5. barbershop    6. shaved   7. drank to  8. gifts   9.  perfume  

10 .worthwhile 

三、题型训练

 (1)写出下列词组（10分）
   1.to one’s astonishment    2.gather around            
3. in return              4.keep sth. in shape               
5.for a brief moment        6.lay a table                      
7. find oneself outside …    8. bring out                           
9.drink to                 10.be aware that .. 
 (2) Translate the following sentences （6分）

1) 时值黄昏，太阳正在落山，照耀在农舍、大街、商店、车库和教堂上面，勾勒出了一幅完美的乡村景色。
2) 我非常害羞的承认我太年轻还没有女朋友
3) 理发师蓄着漂亮的胡须，还用蜡定了型
(3) Choose the correct answer. (4分)
 1. 如果你选了a 表明你理解了单词的表面意义，还需结合作者身份思考，就会理解的全面了；如果你选了b，恭喜你，具有较强的猜词能力；如果你选了c，说明你看到了shop，但还需联系文章综合考虑。

2. 如果你选了a 表明你理解了drank to的含义，但还需结合文章背景综合考虑；如果你选了b，恭喜你，很好的理解了上下文；如果你选了c，说明你联系了整段来分析，但还需来联系全文。

3. 如果你选了a，说明你是个想象力丰富的孩子，但还需立足实际分析。如果你选了b，恭喜你。如果你选了c，说明你看到了drank这个信息，但还需结合上下文分析判断。
4. 如果你选了a，说明你有较强的推理能力，恭喜；如果你选了b，说明你看到了have a girlfriend 这个信息，但还需理解“too… to…”的含义；如果你选了c说明你理解了“too… to… ”“太..而不能..“的这个意义；但还需学习他的另一个用法”非常… “。                                          
四、学以致用(15分)

如果你选择了Level one ，说明你充分理解了文章，且能用文章中的有用的表达方式自由表达，但在语言的拓展运用方面还需加强。

如果你选择了Level two，说明你不但充分理解了文章，且能运用所学语言自由地表达自己的观点，说明你已经具备较高的语言表达能力。
2、每课一测(10分) 
 open







